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+ JUU SRESKO DRUŠTVO GORNJI 

GRAD je zborovalo dne 20. junija 1932. v Mo
zirju. — Navzočih 35 tovarišev (ic); to je 83 
odstotkov. 

Najprvo smo prisostvovali telovadnemu 
nastopu, ki ga je vodila tovarišica Pevnik Erna 
iz Mozirja. Prav presenetil nas je sigurni na
stop malih telovadcev, ki so nam pokazali, 
kaj zmorejo v telovadbi ' po novodobnih 
smernicah. Pozna se, da je tovarišica doma 
na tem polju. Tovariš predsednik se ji v ime
nu vseh zahvali za njen trud. 

Sledilo je zborovanje. Tov. predsednik '■ 
pozdravi prisrčno navzoče Neučlanjene vabi 
k vstopu v organizacijo, ki se za nas vedno 
in povsod poteguje in nastopa neustrašeno za 
naše koristi. Posebej pozdravi predsednik to
variša sreskega preglednika Avgusta Rozma
na iz Šmartnega ob Paki in tamošnje učitelj
stvo kot drage goste. 

Tov. predsednik je kratko poročal o dru
štvenih in organizačnih zadevah. — Glede 
okrožnic je posebno povdarjal one, ki se ti
čejo stanarine učiteljstva, gospodarskega sve
ta pri sekciji. Učiteljskega doma, Slov. Šol. 
Matice. Predlagal je tudi enkratni društveni 
znesek kot prispevek k Učiteljskemu domu. 
— Sprejeto. — Članarino za Slov Šol. Matico 
pa naj pobirajo po šolah upravitelji. 

Pri banovinski skupščini v Ljubljani nas 
bo zastopal naš tov. predsednik, namestnica 
je tov. Milka Podbojeva. 

Po zaključitvi zborovanja nam je podal 
poročilo sreski šolski preglednik tov. Avgust 
Rozman, ki je v stvarnih besedah podal sliko 
našega delovanja in metodiškega postopka 
pri pouku. — Razvila se je mestoma zelo ži
vahna debata. 

Kotnik J., predsednik; Čeme Iva, tajnica. 

+ JUU, SRESKO DRUŠTVO ZA MA
RIBOR LEVI BREG je zborovalo 22. junija 
ob 9. uri v dvorani Nabavljalne zadruge v 
Mariboru. 

Od 82 članov je bilo navzočih 48 članov, 
t. j . 58%. 

Tov. predsednik otvori zborovanje, po
zdravi vse navzoče in poudari, da bi morala 
biti udeležba članstva zlasti na zadnjem zbo
rovanju v tem šolskem letu, častnejša. Ker se 
po zborovanju vrši uradna konferenca in je 
čas kratko odmerjen, preide na dnevni red in 
poroča o dopisih, ki govorijo o postopanju 
članov dolžnikov, o dekretu o odobritvi dru
štva, o »Slov. šol. Matici« in še mnogih dru
gih zadevah. Po kratki debati so bili izvoljeni 
delegati za obe skupščini. Za državno skup
ščino so izvoljeni: predsednik tov. Vauda in 
tov. Anka Mešičkova, za namestnika tovariš 

Cvetko in tov. Elvira Hitijeva. Za banovinsko 
skupščino pa: predsednik Vauda, tov. Mešič
kova in namestnika tov. Droč in tov. Dročeva. 
Za funkcionarja UGP je bil imenovan tov. 
Pur Josip. Predsednikom društvenega razso
dišča je bil imenovan tov. Čepe Franc. Spre
jeti so bili naslednji predlogi za banovinsko 
skupščino: 

1. Sekcija JUU v Ljubljani naj pri ple
narni seji javno obsodi nedostojno kritiko, 
naperjeno proti celokupnemu učiteljstvu v 
listu »Treznost«, ki izhaja v Celju. 

2. JUU sekcija naj posreduje, da se izda 
primerna naredba k paragrafu o tajniških na
gradah, s katero bi se naj zagotovila in fiksi
rala gotova vsota za zapisnikarja kraj. šolskih 
odborov. 

3. Sreska načelstva naj naročijo, da se 
šol. prispevki direktno odtegujejo pri davčnih 
upravah od obč. doklad ter pošiljajo kraj. šol. 
odborom, kot se to izvaja pri drugih dajatvah 
in dolgovih občin. 

4. Poenostavljenje šol. administracije in 
tozadevno delovanje šol. upravnega odseka. 

Pa zaključku zborovanja se je vršila sres. 
učiteljska konferenca v Kazinski dvorani. 

+ JUU SRESKO UČITELJSKO DRU
ŠTVO SV. LENART je zborovalo dne 22. ju
nija 1932. v Mariboru. 

Predsednik tov. Golež otvori zborovanje, 
pozdravi navzoče, ki so se vendar enkrat 
polnoštevilno udeležili morda res iz stanovske 
zavednosti ali pa morda, samo radi tega, ker 
je bil istočasno prvi uradni sreski učiteljski 
zbor. 

Prečitali so se vsi dopisi, katere so navzoči 
vzeli na znanje; posebno dopis glede včlanje
nja pri društvih, ki poziva, naj se učiteljstvo 
zaveda svoje stanovske dolžnosti ravno v se
danjih časih ter naj ne izstopa iz društva. 

Zadnji zapisnik se odobri. 
Blagajnik tov. Rogl poroča, da so skoraj 

vsi poravnali članarino; Sv. Ana je plačala za 
mesec preveč in je dala isti znesek kot pro
stovoljni prispevek za opremo Učiteljskega 
Doma. 

Za banovinsko skupščino je bil določen 
tov. predsednik, za namestnika pa podpred
sednik Štuhec. — Za državno: podpredsednik 
Štuhec, namestnik Rogl. 

Predsednik tov. Golež predlaga, da se 
imenuje našega dolgoletnega sreskega šolske
ga nadzornika g. Ivana Tomažiča za častnega 
člana našega društva. S tem mu hoče dati uči
teljstvo najvišje odlikovanje, ki ga lahko 
prejme za svoje plodonosno delo za po
vzdigo šolstva v srezu. — Ob priliki prihod
njega zborovanja meseca oktobra se mu naj 
izroči častna diploma. Ta sklep se soglasno 
in z velikim zadovoljstvom vsega zbranega 
učiteljstva sprejme. 

Ker je tov. predsednik bil nenadoma pre
meščen iz svetolenartskega okraja v Št. Ilj, 
odloži s tem dnem predsedniške posle in se 
vsemu članstvu iskreno zahvali za sodelova
nje in podporo. V lepih besedah še v naprej 
spodbuja, naj učiteljstvo krepko deluje po za
črtani poti in mu želi obilo uspeha. Tov. pod
predsednik se mu v imenu društva zahvali za 
njegovo delovanje v društvu in podkrepi zla
sti njegovo mladostno idealno delo, ker je 
res vse storil z voljo in velikim veseljem. Želi 
mu, da bi se počutil na novem službenem me
stu srečnega. 

Ker sledi sreski učiteljski zbor, se s tem 
zaključi zborovanje. 

Predsednik: 
Mirka Vauda, 

+ JUU SRESKO DRUŠTVO V ŠO
ŠTANJU je zborovalo dne 25. junija 1932 v 
Velenju. Navzočih od 53 članov 44, to je 
83 %. 

Ob 10. uri otvori predsednik tov. Vrečko 
zborovanje, poroča kratko o situaciji po 
zadnjem zborovanju. 

Vsled premestitve tov. Rejca iz Šoštanja 
v Stražeman srez Slav. Požega, je društvo 
brez tajnika. Na njegovo mesto je bil izvo
ljen tov. Macarol iz Šoštanja. 

Kot poročevalec za »Učit. tovariš« se je 
javil pri enem prejšnjih zborovanj tov. Šnu
derl iz Raven. V zadnji številki »Učit. tova
riša« je poročilo o igrici »Grudica«, ki jo je 
priredila osnovna šola v Šoštanju dne 1. maja 
t. 1. Isto, kar se tiče nabito polne dvorane, 
ne odgovarja dejstvu. Tov. predsednik ape
lira na poročevalca, ki pa ni navzoč pri zbo
rovanju, da poroča v bodoče objektivno. 

Vrtnarski tečaj naj bi se vršil zadnji te
den v avgustu v Velenju. 

Glede Slov. Šol. Matice sklenemo, da 
bomo plačevali naročnino skupno z društve
no članarino. 

Nato smo obravnavali vse dopise, došle 
od zadnjega zborovanja do danes. Na pod
lagi teh dopisov in splošne situacije je dobil 
delegat navodila, po katerih naj zastopa dru
štvo pri pokrajinski skupščini. Predloge za 
skupščino je pa obravnaval sestanek šolskih 
upraviteljev. 

Nato smo se pogovorili še o raznih te
kočih šolskoadministrativnih in gospodarskih 
zadevah, o katerih se je razvila živahna de
bata. 

Pri pokrajinski in državni skupščini bo 
društvo zastopal po pravilih predsednik od
nosno podpredsednik društva. 

Tov. Stopar apelira na učiteljstvo, naj 
ne razpravlja v vlakih, javnih lokalih itd. o 
intimnih šolskih in stanovskih zadevah, naj 
ne obira svojih tovarišev, ker si na ta način 
ne bomo pridobili ugleda, kakor bi ga radi 
imeli. 

O priliki zborovanja si je učiteljstvo 
ogledalo lepo uspelo razstavo velenjske osnov
nošolske mladine. 
R. Macarol, tajnik. I. Vrečko, preds. 

Tajnica: 
Tilda Beloglavec, 

Štuhec Jakob 1. r., 
podpredsednik. 

Golob Josip 1. r., 
tajnik. 
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